



FREE
Wi-Fi

Reservations
required
Same-day
reservations
welcome.

預約制
當日也可搭乘。
※僅限尚有空位時。

©白山市観光連盟



Hokuriku Railroad
北陸鐵道

Operating company:
Hokutetsu Hakusan Bus
營運公司：北鐵白山客運

UNESCO Geopark Bus Tours

Hakusan, Japan's Hidden Nature & Culture

UNESCO 地質公園巴士之旅

白山：日本隱秘的自然與文化

Incl. Tour Guide!
提供車內導覽解說



Limited Seasonal Tours Available!

季節限定路線同步推出！

Date
行駛日

Runs weekends and holidays
from Apr. to Nov.

4月~11月週六、週日、國定假日行駛

*Except on limited Seasonal tours operating days. (限定路線運行日不適用)

Fare
票價

Adult 成人 日圓 **¥6,000** Child 兒童 日圓 **¥4,000**

Includes **¥2,000** Coupon 附贈 購物折價券!! Valid for lunch and souvenirs during the tour! 此優惠適用於行程中的午餐及紀念品

Runs weekends in June

6月、週六、週日行駛

Hakusan Alpine Botanical Garden tour
白山高山植物園行程



Runs weekends and holidays
from Oct. 16 to Nov. 10

10月16日~11月10日 週六、週日、國定假日行駛

Shirakawa-go White Road tour
白山白川鄉白色公路行程



*Prices vary by tour. ●價格依行程而有所不同。

Itinerary
行程



Enjoy the Tour Guide's Commentary in
Your Own Language!

以您的語言享受巴士導遊的解說！

Using an AI simultaneous interpretation system, the tour guide's commentary is translated in real time into over 75 languages on your smartphone.

*May not be available depending on network conditions. *This is a free service and may be subject to system issues causing unavailability. In such cases, no tour refunds will be offered.

採用 AI 即時同聲傳譯系統，巴士導遊的解說可透過您的智慧型手機即時翻譯成75種以上語言。

※視網路狀況而定，可能無法使用。※此為免費服務，如遇系統故障等問題，可能無法使用，且此情形恕不退費。

★In the event of traffic restrictions on the Hakusan Park Prefectural Road, the visit to Hyakumangan no Iwa Rock will be changed to a visit to Obokesugi Cedar. ★Prices include consumption tax. ★Child fares apply to children aged under 12. Children aged 3-5 who occupy a seat are also charged child fares. ★Lunch is not included. Please enjoy your meal at Megumi-Hakusan. ★The order and content of the tour may change due to circumstances. ★Arrival times may be subject to change due to traffic and weather conditions.

★若白山公園縣道實施交通管制，原定行程「百萬貴之岩」將更改為參訪「大瀧杉」。★費用已包含消費稅。★兒童票價適用於12歲以下孩童，而3至5歲孩童若需佔用座位，則需支付兒童票價。★費用不包含午餐，請在「道の驛 惠之白山」自行安排用餐。★根據實際情況，行程的順序及內容可能會有所變動。★受交通狀況或天氣影響，抵達時間可能有所延誤。

[Bus stop information 乘車處位置]

Kanazawa Sta.
West Gate Bus Stop. 2
金澤站西口2號乘車處

Hokuriku Railroad
Ticket Office
北陸鐵道票務中心
Open: 7:00am - 7:30pm

NIPPON Rent-a-Car

AB Hotel AB飯店

Lawson 羅森

APA Hotel APA飯店



Kenrokuen Garden-Kanazawa Castle Park Bus Stop. 3
兼六園・金澤城巴士站3號乘車處



[Reservation 預約]

Book easily online! 輕鬆線上預訂！

Japan Bus Online

Same-day reservations are
available at the ticket office.

可於售票處辦理當日預約。



After payment is completed, a cancel fee of ¥100 per person will be charged for cancellations made before departure. No changes or refunds are possible after departure.

付款完成後，若於出發前取消行程，每人將酌收 100 日圓的取消手續費。
出發後恕不接受任何變更或退款。

2026.4